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Abstract (en)
[origin: WO9011939A1] In a two-part bottle crate (2, 3) with a division running parallel to one outer wall, where the components have adjacent
auxiliary walls (7, 8) limiting the joint and running parallel to an outer wall, said auxiliary walls extending only over part of the height of the bottle
compartments, its dimension at right angles to the partial joints is reduced by arranging the auxiliary walls above each other, at least in sections.
This bottle crate has outside dimensions no greater than those of a corresponding indivisible crate.

Abstract (fr)
Porte-bouteilles en deux parties (2, 3) avec une séparation parallèle à l'une des parois extérieures. Les éléments de séparation comportent des
parois auxiliaires (7, 8) juxtaposées, parallèles à l'une des parois extérieures, bordant la fente de séparation, etqui s'étendent à la manière de
bandes sur une partie seulement de la hauteur du casier à bouteilles. On réduit les dimensions perpendiculaires à la fente de séparation du casier
en superposant, au moins partiellement, les parois auxiliaires. Les dimensions extérieures de ce porte-bouteilles ne sont pas supérieures à celles
d'un porte-bouteilles non séparable correspondant.
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